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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z 60. schůze rady města konané dne 6.2.2013 

 
Účast: Ing. Svoboda, Bc. Miroslav Novák, Mgr. Janičatová, Mgr. Polák, Petr Hemala, Mgr. 
Plevzová, Ing. Kudrna a tajemník Mgr. Kejík 
Host: H. Plchová 
Zahájení: 13:07 hodin 
 
Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Josef Svoboda. Přivítal 
přítomné členy RM a předložil jim návrh programu, o kterém nechal hlasovat. V době zahájení 
zasedání rady přítomno 7 členů. 
 
Usnesení č. 1/60/13: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  
1. Zahájení  
2. Kontrola úkol ů 
3. Interpelace členů rady 
4. Bytové záležitosti  
5. Žádosti 
6. Různé 
7. Závěr 

Výsledek hlasování: 7 pro  
 
ad 2) Kontrola úkolů 
 
MŠ Pohořelice – hospodářský výsledek za rok 2012  
Usnesení č. 11/59/13 (úkol): RM odkládá žádost MŠ Pohořelice o schválení hospodářského 
výsledku za rok 2012 do příští RM. RM ukládá prověřit výši mzdových nákladů čerpaných 
z provozního rozpočtu. 
MŠ Pohořelice prostřednictvím Ing. Mlýnkové dodala podklady k žádosti  
Usnesení č. 2/60/13: RM schvaluje MŠ Pohořelice, Hybešova 955 
a) výsledek hospodaření za rok 2012 zúčtovat do fondu rezerv 
b) odpisový plán na rok 2012 
c) udělení souhlasu s přijetím peněžních darů dle Zřizovací listiny ze dne 23.9.2009, bod C7 
d) čerpání mzdových nákladů včetně odvodů v celkové výši 260.000 Kč z provozního rozpočtu 
MŠ Pohořelice. 

Výsledek hlasování:   6 pro, 1 se zdržel,   
 
Diskuze – podnět Ing. Kudrny přidat prostředky na zalévání trávníků v MŠ v letních měsících a 
zajistit vykonávání této činnosti. 
 
RM se blíže nezabývala kontrolou úkolů z minula: 
Usnesení č. 14/58/13 (úkol) RM ukládá vyzvat písemně majitele domu nám. Svobody čp. 1613 a 
čp. 118, aby obnovil poškozenou výsadbu veřejné zeleně před jeho domy. Náhradní výsadbu 
provést vysazením stromu s obvodem kmene nejméně 10 cm. 
Výsledek hlasování: 7 pro, Z: ...   
Výsledek: nesplněno, Ing. Procházka doporučil počkat do jara na začátek vegetačního období  

 
Usnesení č. 15/58/13 (úkol) RM ukládá vyzvat písemně majitele novostavby na ul. Pšeničné, ..., 
aby uvedl chodník před domem do původního stavu.  
Výsledek hlasování: 7 pro Z: Mgr. Babčanová, KT   
Výsledek: splněno 
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ad 3) Interpelace členů rady 
  
Mgr. Plevzová  
– chodník na Znojemské po úklidu sněhu není v dobrém stavu, je poškozené uložení dlažby od 
pojezdu zametacích strojů. Zastavila se nad ekonomičností takového úklidu.  
Starosta vysvětlil způsob úklidu, po zimě bude chodník uveden do původního stavu. 
P. Hemala – chodníky by se neměly uklízet multikárou, z důvodů špatného podloží pod chodníky 
dochází k poničení chodníku. 
Proběhla další diskuze kolem stavu a úklidu chodníků údržbou města v Pohořelicích. 
 
Mgr. Polák 
- Dotaz na dar pro ples ZŠ – v jaké ceně? 

Odpověď starosty dárkový koš v hodnotě 3.000 Kč 
- Na Slavnostech města měla vystupovat skupina Čechomor, proč není na programu? 

Problém byl nejspíš v požadované ceně za vystoupení 
- Parkování na Lidické – potřeba zpevnění plochy. Pozemek není města, ale firmy KARENT, 

spol. s r.o. Starosta navrhl spojit projednání tohoto návrhu s žádostí RNDr. Rudolfové o snížení 
pronajímané plochy v objektu v č.p. 79. Následovala debata o možnosti odkoupit od firmy 
KARENT, spol. s r.o. tento pozemek 

Výsledek diskuze: město zajistí zpevnění plochy 
 
p. Hemala  
– deponie materiálu na ul. Loděnické – je tam drť, nepořádek, cedule se zákazem vjezdu je 
povalená – nápravu zajistí pracovníci údržby 
- deponie od společnosti Stavoč za bývalým autobazarem na ul. Brněnské – neřeší se. 
 
Mgr. Janičatová  
– dotaz na výběrové řízení na regeneraci parku 
 
Ing. Kudrna  
– na ulici Na Hrázkách se při budování kanalizace řezaly pruhy živice. Po zapravení výkopů je 
třeba zapravit zálivkou těsnící hmotou, aby nedocházelo k poškození vozovky. 
 
Místostarosta – navrhl zákaz parkování kamiónů na ul. Polní (podél budovy DHL). Parkování 
velkých vozidel je v lokalitě obytné zóny nebezpečné.  
Usnesení č. 3/60/13 (úkol): RM ukládá zjistit možnosti umístění zákazových značek v ul. 
Spojovací, tj. podél budovy DHL od ul. Polní směr Cvr čovice a předložení konkrétního 
návrhu do příští RM. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel   
 

  
 
ad 4) Bytové záležitosti 
 
Na pozvání došla na jednání RM paní H. Plchová 
 
Žádost ... o snížení nájemného. Paní Plchová k tomu uvedla, že se nepodařilo navštívit byt a 
prověřit stav, protože žadatelka nebyla k zastižení. 
Usnesení č. 4/60/13: RM schvaluje odložení žádosti ..., Pohořelice na příští RM z důvodu 
nemožnosti prověření stavu bytu.   

Výsledek hlasování: 7 pro   
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Žádost paní ... o zrušení již schváleného převodu bytu na Znojemské 1099 (usnesení č. 2/58/13). 
Smlouva nebyla ze strany paní ... podepsána. 
Usnesení č. 5/60/13: RM bere na vědomí informaci paní ... o tom, že převod bytu na paní 
...nebude realizován. 

        Výsledek hlasování: 7 pro   
 

Paní Plchová a tajemník informovali RM o záměru ... převést nájemní smlouvu na právnickou 
osobu Neurofyzionet, spol. s r.o.. Původní řešení, které schválila minulá RM (uzavření dodatku ke 
smlouvě o nájmu nebytových prostor z ..., jako fyzické osoby s IČ na fyzickou osobu s RČ bez IČ-
usnesení č. 3/59/13) je pro něj nevýhodné. Pro změnu nájemce je nutné zveřejnění záměru 
pronájmu nebytových prostor. Záměr pronájmu nebytových prostor – rehabilitace na Brněnské 1 
byl zveřejněn. 
Usnesení č. 6/60/13: RM bere na vědomí zveřejnění pronájmu, žádostí a výběrem nájemce se 
bude RM zabývat na další schůzi. 

      Výsledek hlasování: 7 pro   
 
Žádost  - p. ..., o pronájem reklamní plochy – štítové zdi ZŠ Lidická 12. 
Usnesení č. 7/60/13: RM schvaluje pronájem štítové zdi budovy ZŠ Lidická 12 panu ..., pro 
reklamní kampaně různých společností (mimo alkohol, tabákové výrobky a erotiku), za 
nájemné ve výši 36.000,- Kč/rok.  Podmínkou je sundání původní plachty a její předání 
městu. 

Výsledek hlasování: 7 Pro   
 

Žádost ... o zmenšení pronajaté plochy nebytových prostor v budově nám. Svobody č.p. 79.  
Usnesení: č. 8/60/13: RM bere na vědomí výpověď .... Zástupci města v průběhu výpovědní 
lhůty navrhnou ... jiné možnosti řešení situace. 

Výsledek hlasování: 7 pro,   
 
 
 
ad 5) Žádosti  
 
 
Žádost SVJ Nová Ves 142 o schválení záměru oprav bytového domu o celkové výši 612.000 Kč.  
Usnesení č. 9/60/13: RM schvaluje záměr oprav bytového domu Nová Ves 142 o celkové výši 
cca 612.000 Kč dle žádosti SVJ Nová Ves 142, Pohořelice. Město uvolní příspěvek do výše 
zůstatku nároku SVJ. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 nehlasovali   
 

Provozní řád kolumbária 
Usnesení č. 10/60/13: RM schvaluje Provozní řád kolumbária na hřbitově v Pohořelicích. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 2 nehlasovali   
 

Žádost o. s. LUNGTA,  Praha o připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ 
Usnesení č. 11/60/13: RM schvaluje připojení města Pohořelice k mezinárodní kampani 
„Vlajka pro Tibet“ vyv ěšením tibetské vlajky dne 10.3.2013.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 1 proti, 2 nehlasovali   
 
Návrh starosty města na znovuprojednání žádosti p. ..., o proplacení plynovodní přípojky, která 
nebyla usnesením č. 6/58/13 schválena.  Bylo navrženo nejdříve zjistit, zda p. ... má splněny 
závazky vůči městu. 
Nehlasovalo se 
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Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice o schválení převodu výsledku hospodaření do fondu odměn a 
rezervního fondu dle žádosti. Žádost je uložena v materiálech 60. RM. 
Usnesení č. 12/60/13: RM schvaluje převod výsledku hospodaření do fondu odměn a 
rezervního fondu dle přiložené žádosti.    

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel, 1 nehlasoval   
 

Vrátil se místostarosta, celkem přítomno 7 
 
 

Ad 6) Různé 
 
Starosta informoval o konkurzu na ředitele/ku MŠ Pohořelice. 
 
Město vyhlásilo konkurz nově  od 1.2.2013. Do RM byl předložen návrh na složení komise o 6 
členech. Čtyři členové komise už jsou stanoveni  ..., zbývá obsadit dvě volná místa. 
Z diskuze vyšly návrhy jmenovat na dvě volná místa v konkurzní komisi ...,  Pohořelice a   ... jako 
předsedu komise. 
Dále se rada zabývala návrhem prodloužit lhůtu pro podání přihlášek uchazečů o místo ředitele MŠ 
Pohořelice, a to do 8.3.2013 do 13 hod. (termín pro doručení přihlášek na MÚ Pohořelice). 
Starosta nechal o návrhu hlasovat. 
Usnesení č. 13/60/13:  RM schvaluje na zbývající volná místa konkurzní komise zřízené za 
účelem výběru ředitele/ky Mateřské školy Pohořelice zastupitelku ...  a ..., kterého zároveň 
určuje jako předsedu komise. 

Výsledek hlasování: 7 pro,   
 
RM se dále zabývala návrhy na určení osoby tajemníka konkurzní komise. RM jako tajemníka 
konkurzní komise pro výběr ředitele navrhuje ... a jako náhradnici pí ..., obě zaměstnankyně MěÚ 
Pohořelice. 
Usnesení č. 14/60/13:  RM schvaluje ... jako tajemnici konkurzní komise pro výběr ředitele/ky 
MŠ Pohořelice, jako náhradníka pro funkci tajemníka komise určuje paní ....  

Výsledek hlasování: 7 pro,   
 
RM rovněž považuje za vhodné přizvat k jednání konkurzní komise personální poradkyni 
(psychologa), jako osobu s hlasem poradním. 
Usnesení č. 15/60/13: RM schvaluje přizvání personální poradkyně Ing. ... k jednání 
konkurzní komise pro výběr ředitele/ky MŠ Pohořelice, jako osoby s hlasem poradním.  

Výsledek hlasování: 7 pro,   
 
Usnesení č. 16/60/13: RM schvaluje prodloužení lhůty pro podání přihlášek uchazečů do 
konkurzu na místo ředitele MŠ Pohořelice, a to do 8.3.2013, do 13 hod.  

Výsledek hlasování: 7 pro,   
 
Starosta navrhl zrušit výběrové řízení na regeneraci městského parku. Vysvětlil důvody, proč je 
nutné výběrové řízení zrušit. Proběhla diskuze ohledně celého projektu a kroků, které by měly 
následovat. 
Usnesení č. 17/60/13:  RM schvaluje zrušení výběrového řízení na regeneraci městského 
parku. Zároveň bere na vědomí, že bude vypsáno nové výběrové řízení s upravenými 
podmínkami. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 proti, 1 se zdržel   
 
 
Starosta informoval radní, že další RM se bude konat, oproti schválenému plánu, dne 20.2.2013. 
Tématem bude zejména návrh rozpočetu města na rok 2013. 
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Nabídka Policejní akademie na zakoupení omalovánek. 
Proběhla diskuze kolem prodejní ceny. Z diskuze vyšel návrh nevyužít nabídky Policejní akademie 
na zakoupení omalovánek. 
Usnesení č. 18/60/13: RM souhlasí s návrhem nevyužít nabídky policejní akademie na 
zakoupení omalovánek. 

Výsledek hlasování:  5 pro, 1 proti, 1 se zdržel,   
 
 
  
ad 7)  Závěr  60. schůze RM provedl starosta města Ing. Josef Svoboda v 16:28 hodin.  
 
Zapsal a zpracoval: Mgr. Ivan Kejík 
 
Dne: 8.2.2013 
 
 
 
 
 
 

 
 

Ing. Josef Svoboda  Bc. Miroslav Novák, DiS. 
starosta města  místostarosta města 


